
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 1/15 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 21. 1. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: C. Filipič, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, K. Ernestl, 
A. Fekonja, I. Falnoga, M. Gams, Z. Jernejc, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj. 

Vabljena sindikalna zaupnika, nečlana IO, B. Črnič in B. Žefran. B. Žefran je svojo odsotnost opravičil. 

  
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne 17. 12. 2014 
          
          Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik št. 20/14 seje z dne 17. 12. 2014, vendar ga 
zaradi nesklepčnosti nismo potrdili. Člani IO SVIZ/IJS se bodo o končnem zapisniku izjasnili po elektronski 
pošti. 
  
  
2.       Tekoče zadeve    

  
a)         J. Pungerčar je poročal, da je 13. 1. 2015 potekala 3. redna seja GO SVIZ Slovenije. Seje sta se s 
strani SVIZ/IJS udeležila še I. Zajc (član) in M. Štraus (nečlanica). B. Štrukelj je prisotne seznanil s 
poročilom dela za preteklo obdobje, v ospredju pa so bila pogajanja o socialnem sporazumu 2015/2016 in 
zadnjih ukrepih MIZŠ, ki predvsem šolstvu ponovno jemlje denar. Člani so prav tako obravnavali odločitev 
Ustavnega sodišča, o 100-odstotnem financiranju zasebnih šol, saj to pomeni manj denarja za javne šole, 
kjer jim denarja že tako primanjkuje.  Razprava članov je bila zelo kritična do ravnanja vlade in odločitve 
sodišča, zato so vodstvo SVIZ pozvali, da se ostro odzove.  
          Na seji so za naslednje 4-letno obdobje potrdili mandat Jelki Velički, ki je GO SVIZ vodila že v 
preteklem mandatu, kot predsednica Sindikalne konference osnovnih in glasbenih šol ter zavodov za 
izobraževanje odraslih. 

  
b)         Dne 7. 1. 2015 smo prejeli »Poziv za uvedbo osnovnega financiranja raziskovalne dejavnosti v 
Republiki Sloveniji«, ki so ga podpisali člani sveta za humanistiko pri ARRS.  
  
c)       Ob napovedih zmanjševanja sredstev za raziskave, razvoj in inovacije ter visokošolsko 
izobraževanje v Sloveniji je danes, 21. 1. 2015, na IJS potekala okrogla miza, ki so jo sklicali Rektorska 
konferenca RS, Koordinarcija samostojnih raziskovalnih inštitutov Slovenije (Kosris) in Študentska 
organizacija Slovenije (ŠOS). Omizja so se udeležili direktor IJS, prof. dr. Jadran Lenarčič; rektor ljubljanske 
univerze, prof. dr. Ivan Svetlik; rektor primorske univerze, prof. dr. Dragan Marušič; direktor ZRC SAZU, dr. 
Oto Luthar; predsednik ŠOS-a, Žiga Schmidt, pa je svojo odsotnost opravičil zaradi bolezni. Srečanja se je 
udeležil tudi novi direktor agencije za raziskovalno dejavnost, prof. dr. Jozsef Györkös. 
          Osrednja tema okrogle mize je bila, kako osvestiti javnost, da je nesprejemljivo, da se sredstva za 
raziskave in visoko šolstvo zmanjšujejo že pet let zapored in da bomo, če se bo ta trend še nadaljeval, 
počasi tonili v družbo brez znanja. 
  
č)       S strani SVIZ Slovenije smo prejeli obvestilo o sklepu seje Izvršilnega odbora SVIZ, da pričnemo z 
zbiranjem podpisov peticije "Za ohranitev kakovostnega javnega izobraževanja in odličnosti raziskovalnega 
dela". Podpise bomo zbirali zgolj po t. i. klasični poti in ne tudi elektronsko, da ne bi bili deležni očitkov o 
podvajanju podpisov. SVIZ Slovenije računa na našo pomoč, da bomo zbrali čim več podpisov. Obvestilo 
in materiale za podpis peticije bo pisarna SVIZ/IJS v čim krajšem času poslala članom in tajnicam. SVIZ 



pričakuje, da bo veliko število zbranih podpisov pomembno vplivalo na ravnanje Vlade RS pri oblikovanju 
rebalansa proračuna. Ravno tako SVIZ poziva Vlado Republike Slovenije, naj takoj preneha z uničujočo 
prakso zmanjševanja sredstev za javno izobraževanje in znanost, ki se ponavlja zadnjih pet let. 
  
  
  
d)       J. Pungerčar je poročal, da je v petek, 16. 1. 2015, potekala seja Poslovnega odbora IJS, kjer so 
obravnavali vrsto tem, kot so: predstavitev dejavnosti Centra za prenos tehnologij in inovacij (CTT) s 
poudarkom na internih storitvah skupinam IJS, predstavitev idejne zasnove novega centra za računalniško 
infrastrukturo, porazdelitev poslovnega sklada (porazdelitev zgodovinskih minusov, skupnih stroškov, ...), 
vračanje preveč izplačanih plač na IJS v skladu z zahtevami Računskega sodišča, zasnova pravilnika o 
razvojnih nazivih, ki še ni potrjen in ga mora ustrezna komisija še enkrat pregledati, in drugo. 
  

e)       Upravni odbor IJS je bil v decembru seznanjen s predlogom sindikata SVIZ/IJS, da bi dopolnili ali 
spremenili ustanovni akt Instituta Jožef Stefan, kar bi mogoče omogočilo ponovno vplačevanje pred kratkim 
ukinjenega kolektivnega prostovoljnega dodatnega pokojninskega zavarovanja. Še vedno čakamo končno 
besedilo potrjenega sklepa seje UO IJS o soglašanju, nakar bi z našim predlogom seznanili Vlado RS in 
resorno ministrstvo. 
  
3.       Vračilo previsoko izplačanih plač in njihov pregled 

          Glede na pritožbo člana, ki je prejel odločbo o vračilu razlike, po mnenju RS, previsoko izplačanih 
plač v preteklosti smo ustrezne podatke posredovali pravniku SVIZ OO Ljubljane in okolica. Ker iz izračuna 
ni jasno videti, kaj zneski zajemajo, smo zaprosili službe na IJS za ponovni izračun po postavkah in da 
pojasnijo, kaj zajema izračunano povračilo razlike plače. Želimo videti ponovni izračun, nato se bomo 
ponovno sestali s pravnikom SVIZ in ustreznimi službami na IJS. Predvideni termin sestanka je konec tega 
ali v pričetku naslednjega tedna, da nam pojasnijo način izračuna povračila plače, ker se nam zdi znesek 
previsok. 
          Z letošnjih letom so ponovno sproščena napredovanja, pogoj za napredovanje je ocena, ki jo mora 
podati vsak vodja. Verjamemo, da vodje to vsakoletno opravijo, vendar bomo kljub temu zaprosili direktorja, 
da pozove vodje, da pripravijo oceno dela za vse svoje delavce na odsekih, centrih in službah. 
  
Sklep: Pozivamo direktorja, da pozove vodje, da se ocenjevalni listi izpolnijo v skladu z časovnimi roki, saj 
so ocene pomemben sestavni del napredovanja. 
  
          Članica IO SVIZ/IJS nas je ravno tako opozorila, da delavci na nekaterih odsekih nimajo letnih 
povgovorov s svojimi vodji, zato pričakujemo tudi poziv s strani vodstva IJS, da vpliva na vodje, da redno 
opravljajo redne letne pogovore s svojimi delavci. 
  
4.       Predstavitev varčevanj pri Modri zavarovalnici 
  
          Vsi zaposleni v javnem sektorju smo po zakonu vključeni v »Zaprti vzajemni pokojninski sklad za 

javne uslužbence (ZVPSJU)« pri Modri zavarovalnici.  Ker nekateri zaposleni varčujejo tudi pri Prvi osebni 

zavarovalnici, je smiselno, da delavci preverijo pogoje, pod katerimi varčujejo in se na podlagi teh odločijo, 

kje bodo nadalje varčevali. 
          Na predvideni predstavitvi nas bo Modra zavarovalnica seznanila s pogoji varčevanja v ZVPSJU; 

pravicami, ki jih imamo iz naslova dodatnega pokojninskega zavarovanja; z različnimi možnostmi, ki jih 

imamo zaposleni na IJS; kot tudi prednostmi Modre zavarovalnice. 
          Predstavitvi Modre zavarovalnice bosta potekali na Jamova cesti, v Veliki predavalnici,  v torek, 27. 

1. 2015, ob 13:00 in na lokaciji Reaktor – Brinje, na ICJT, v petek, 30. 1. 2015, ob 13:00. 

5.       Anketa o prehrani 
  



          Gostinsko podjetje Lonček kuhaj, je novi ponudnik hrane v naši restavraciji in priče z obratovanjem 
5. 2. 2015. IO SVIZ/IJS bo izvedel anketo o prehranjevanju in zadovoljstvu uporabnikov z novim 
ponudnikom gostinskih uslug predvidoma mesec dni po pričetku obratovanja v naši restavraciji. 
  
  
  
 

 
6.       Razno 
  
a)         Članica SVIZ/IJS je predlagala, da v začetku meseca marca pripravimo enodnevni izlet v Italijo, 
vendar po mnenju IO SVIZ/IJS izletov do sprejetja in potrditve finančnega plana za leto 2015 ne moremo 
organizirati, ker ne vemo, koliko sredstev bomo namenili za izlete v letošnjem letu. 
  
b)         Člani, ki so v lanskem letu utrpeli na svojih domovih hudo materialno škodo zaradi vremenskih ujm, 
so prejeli sindikalno pomoč, v skladu z dogovori na prejšnjih sejah IO SVIZ/IJS, tako s strani SVIZ/IJS kot 
strani SVIZ Območnega odbora Ljubljana in okolice ter s strani SVIZ Slovenije. 
                   
  
Seja je bila končana ob 16.40, vodila jo je T. Martun.                              Zapisnik je pripravila Metka 

Štraus                     
                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 2. 2. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
            - članom NO SVIZ/IJS 
            - predsedniku ZS IJS 
            - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
            - direktorju IJS 

 


